



## 规则和条例 Rules & Regulations

### 参赛资格:

- (1) 凡吉隆坡暨雪兰莪中华总商会会员及受邀贵宾皆可参加。
    - (i) 公司成员只限6人具有赢取奖品资格, 而商团会员则限8人具有赢取奖品资格。其余来自公司成员及/或商团会员的球员则以贵宾身份(Guest Golfer)参加, 以赢取贵宾奖品(Guest Prizes)。
    - (ii) 会员所邀请的球员将以贵宾身份参赛, 以赢取贵宾奖品。
    - (iii) 征求主办单位安排4位同一组别的球员将失去参赛资格, 并只限参与幸运抽奖时段。
  - (2) 男性参赛者须拥有最少24的杆数, 而女性参赛者则须有最少36的杆数。
    - (i) 须于比赛当天携带杆数证明书(Handicap Card)。
    - (ii) 若参赛者拥有超过1张杆数证明书, 须注明目前最低的杆数(Handicap)。
- \*\* 参赛人数: 120人(采取先到先得方式接受报名)

### 球赛制度:

- (1) 采用SYSTEM 36 MODIFIED制度 (以18洞为准, 在1天内完成)
  - (i) 球赛成绩须以参赛者之杆数来计算。
  - (ii) 若参赛者之成绩相同时, 优胜者之名次则以On Count Back (OCB; based on 2nd Nine, 1st Nine, 18 holes down-case and finally by drawing lots)方式来决定。
- (2) Tee Box 安排:
  - (i) Blue Tee Box: 65岁以下的球员; 及
  - (ii) 65岁或以上的球员可选择从White Tee Box开球。

### 球赛规则及条例:

- (1) 球赛是依据The Royal & Ancient Golf Club of St. Andrews, Scotland, USGA所订下的条例, 以及Tropicana Golf & Country Resort的规则及条例为准。
- (2) 参赛者须于赛日当天穿合适的高尔夫球服装, 否则不被允许参赛。不合格的服装包括(i)圆领或无袖T恤; (ii)任何款式的背心; (iii)慢跑短裤; 以及(iv)普通鞋子及有钉的高尔夫球鞋(高尔夫球鞋必须是soft spikes)。
- (3) 凡参加球赛者, 即表示接受球赛的规则与条例, 以及主办单位表决的约束。
- (4) 若下雨导致球赛半途终止, 则交由主办单位做最后的决定。
- (5) 为使球赛顺利进行, 主办单位有权安排参赛者之组别, 而参赛者不得擅自更改由主办单位编定之组别。
- (6) 主办单位保留权力以同等价值奖品取代优胜者所赢取的奖品, 并无需预先通知。
- (7) 任何事项将交由主办单位做最后决定, 他方不可有任何异议。
- (8) 全体参赛者可于上午11时30分开始报到及用餐(Light Lunch), 并于下午1时集合, 以拍摄全体照。

### Qualification:

- (1) KLSCCCI members and invited guests.
    - (i) Only six (6) golfers of company member and only eight (8) golfers of trade association member are eligible for winning the prizes respectively. Others may participate as guest golfers and only entitled for guest prizes.
    - (ii) Invited golfers of KLSCCCI members shall participate as guest golfers and entitled for guest prizes.
    - (iii) Four (4) golfers with demand of same flight shall result in disqualification and only entitled for lucky draw.
  - (2) Male Golfers must have a USGA Handicap of at least 24 or a USGA Handicap of at least 36 for Female Golfers.
    - (i) Handicap Card is required to bring along during the championship.
    - (ii) Golfers with more than one (1) Handicap Card must declare their current lowest Handicap.
- \*\* No. of Golfers: 120 Golfers (The registration is based on first come first serve basis)

### Game System:

- (1) The championship shall be decided by SYSTEM 36 MODIFIED over 18 Holes (To be completed in one (1) day).
  - (i) The result of the championship should be calculated using the Handicap of the golfers.
  - (ii) In the event of ties, placing will be decided On Count Back (OCB) based on 2nd Nine, 1st Nine, 18 holes down-case and finally by drawing lots.
- (2) Tee Box Arrangements:
  - (i) Blue Tee Box for golfers aged below 65; and
  - (ii) Optional White Tee Box for golfers aged 65 and above.

### Rules and Regulations:

- (1) All golfers should be played in accordance to the Rules of Golf as approved by the Royal & Ancient Golf Club of St. Andrews, Scotland, USGA and local rules of Tropicana Golf & Country Resort (Including the Rules of Amateur Status).
  - (2) The golfer should wear proper attire for the championship. Not permitted apparels are (i)T-shirt without collar or sleeves; (ii)Any kind of singlet; (iii) Jogging shorts; and (iv)Shoes other than golf shoes (only golf shoes with soft spikes are allowed).
  - (3) By participating in this championship, golfers agree to be bound by the Rules & Regulations and decisions of the Organiser.
  - (4) If the championship ends halfway due to raining, the Organiser reserves any rights to make the final decision.
  - (5) Golfers are not allowed to rearrange their grouping.
  - (6) The Organiser reserves the rights to replace the prizes with other prizes of similar value without prior notice.
  - (7) The decision of the Organiser in any matter is final and conclusive.
  - (8) Registration and Light Lunch start at 11.30am and Group Photograph will be taken at 1.00pm.
- (As at 05-02-2018)